
2021-2022 

Er is dit schooljaar 5 keer vergaderd (21 september, 24 november, 9 februari, 13 april en 22 

juni). 

Vergaderpunten worden ingebracht door de leden van de leerlingenraad en/of hun groepen 

en door de andere medeleerlingen die hun vragen/ideeën via de ideeënbus kenbaar maken. 

De volgende actiepunten zijn voortgekomen uit de vergaderingen.  

1) Mag het bestaande voetbalrooster worden afgeschaft?   
Reactie directie/bestuur: Nee, deze is ingesteld om ruzie tussen groepen te 
voorkomen.  
 

2) Mogen er nieuwe voetballen worden besteld?    
Reactie directie/bestuur: Deze mogen worden besteld via juf Vera. (moet nog 
gevraagd worden aan juf Vera) Geregeld.  

 
3) Mogen er nieuwe tennisballen worden besteld?   

Reactie; directie/bestuur: Deze mogen worden besteld via juf Vera. (moet nog 
gevraagd worden aan juf Vera) Geregeld.   
 

4) Kunnen er 2 basketballennetten geplaatst kunnen worden?  
Reactie bestuur/directie:  het is te duur om een basketbalnet te kopen omdat de 
school gaat verhuizen. Bij de korfbalvereniging geven ze ieder jaar een net weg, 
misschien is dat wat voor op het schoolplein?   

 
5) Mag er een bus gehuurd  worden voor Walibi?  

Reactie bestuur/directie: Een bus huren voor zo weinig kinderen maakt het 
schoolreisje te duur.  

 
6) Mag er een schommel op het plein worden geplaatst? 

Reactie bestuur/directie: Daar is helaas geen ruimte voor. Alle kinderen uit de 
leerlingenraad vertellen in hun klas dat er geen schommel kan komen i.v.m. 
ruimtegebrek.   
 
 

 


